
FAU-møte 18.03.25 
 
Tilstede: Leder, 2a, 3a, 4a, 5b, 6a, 6b, 7a, 7b. 
 
Info fra skoleledelsen v/rektor Gullborg: 

- Bydel Frogner skal gjøre tilsyn på uteområdene på skolene og barnehagene i bydelen.  
o Skolen sender inn dokumenter som gjennomførte risikomeldinger, rapporter 

fra årlige lekeplasskontroller, planer for uteområdene osv. Skolen rapportert 
tidvis for glatte uteområder som er sikkerhetsrisiko.  

o FAU-leder får tilsendt undersøkelse som FAU skal svare på 
o Elevrådet skal også svare på undersøkelsen 
o Infoskriv deles med alle foresatte via Skolemelding 
o Tirsdag 1.4.25 skal selve tilsynet gjennomføres på skolen. Skolen vil dele 

resultatet fra tilsynet i etterkant.  
- Skolen er 100 år i 2026, skoleledelsen har startet arbeidet med jubileum.   

o Ønsker en representant fra FAU til å delta noe i arbeidet med jubileet 
o Jubileet markeres i uke 21 i 2026 
o Juleforestillingen utgår i år og erstattes med en jubileumsforestilling  

- 38 skolestartere til høsten, to små klasser 
o Skoleledelsen er i disse dager på besøksrunde i barnehagene 

- Jobber videre med språkkampanje 
o Følger opp med foreldre til elever som bruker stygt språk 
o Elevrådet kobles på kampanjen 
o Snakker med barna om hva ordene de bruker betyr 
o Ser en positiv utvikling 

- Klasserommene til 5. og 6. trinn er renovert 
- Bokuke kommer i uke 15 

o 1. og 2. trinn for seg, de øvrige trinnene sammen 
- Økonomiske utfordringer i Osloskolen, foreløpig ikke noen store endringer på Bygdøy. 

Skolen bemanner etter lærernorm og har ikke mulighet til å øke antall lærere utover 
dette.  

o Skolen gjør alt de kan for å holde lærerstaben så stabil som mulig og unngå 
bytter 

o Skolen håper å kunne gi informasjon rundt påske om hvem som blir 
kontaktlærere neste år 

- Ny heis skal bygges i hovedbygget, heisen har ikke fungert på lang tid. Vil bety en 
anleggsperiode. Foreløpig vet ikke skolen når de setter i gang.  

- Krevende periode med mye sykdom blant barn og voksne, også flere 
langtidssykemeldte i personalet. Gullborg og Famke bistår etter beste evne.  

- Generelt sett god stemning på skolen blant både elever og personale 
- Jobber aktivt med skolemiljøet, har aktivitetsplaner både for enkeltelever og på 

klassenivå 
o Jobber med inkluderende aktiviteter for å forhindre utenforskap 
o Jobber med å være trygge voksne som barna tør å snakke med 
o Faste møter ukentlig med sosped + med lærerne 
o Alt vi som FAU/klasserep/foreldregruppe kan bidra med til felles aktiviteter 

spiller en viktig rolle! 



o Husk at vi foreldre har et ansvar for å gi beskjed til hverandre om språk eller 
oppførsel blant barna 

 
 
17. maikomiteen: 

- Vi trenger flere premier – sjekke med alle klasser 
- Renate minner klassekontaktene om aktivitetsliste for 17. mai – dele kontaktinfo for 

alle kakebakere til kiosken 
- Kan vi legge inn prisliste på Vipps? Renate/Otto sjekker.  
- 17. mai-program: Renate koordinerer med komiteen og lager årets program. 

 
BAKS: 

- Foreldre er ofte trege med å melde på barna på skoleferier – det gir BAKS utfordring 
med bemanning og aktiviteter de skal melde seg på osv 

- Jobber stadig med at de voksne skal spre seg godt blant barna når de ute 
- Har innført gangvakter  
- Tett på når det gjelder språkbruk 
- Mobilbruk blant ansatte – kun jobbtelefoner som brukes til inn- og utkryss 
- Gangrydding med barna – de er veldig flinke! 
- Generelt god stemning på BAKS 

 
Eventuelt: 

- Renate finner oversikt over tidligere sponsorer av Telefonkatalogen og deler med 
Bygdøy Skoles Venner, slik at de kan vurdere å følge opp sponsorene.  


